
 

 

 

 

 

PROTOKOLL FÖRT VID ORDINARIE ÅRSMÖTE FÖR VKC 2012.03.01 

 

 

Plats:   Restaurang Ett, Göteborg 

 

Deltagare: Se bifogad deltagarförteckning. 

 

Dagordning:    1. Samling kl 17.00. 

                        2. Information från styrelsen. 

                        3. Årsmötesförhandlingar. 

                        4. Information om läget i Auktorisationsnämnden för rostskyddsmålning. 

                        5. Information om Ytskydd 2012. 

                        6. VKC fyller 25 år, historik. 

   7. Övriga frågor. 

   8. Jens Lind från SVT pratar om entreprenörskap och drar anekdoter från SVT. 

   9. Middag. 

  10. Överraskande underhållning. 

 

2. Information från styrelsen 

 

Charlotte Persson hälsar alla välkomna och informerar om medlemsantalet som nu är 83 

stycken varav 4 stycken hedersmedlemmar. 16 nya medlemmar, vilket måste vara rekord, 10 

medlemmar har utgått, varav 5 hedersmedlemmar. 

Information även om vår nya hemsida som nu är klar, vi skall försöka att ha den uppdaterad 

och vi har extern hjälp genom Johannes Viström till detta. 

 

 

3. Årsmötesförhandlingar 

 

 1. Mötet öppnas av Charlotte Persson. 

 

 2. Till mötets ordförande valdes Charlotte Persson. 

 

 3. Till mötets sekreterare valdes Mats Nordin. 

 

 4. Arne Finman och Patrik Rydberg valdes till justeringsmän tillika rösträknare. 

 

 5. Årsmötets utlysning godkändes. 

 

 6. Årsmötet godkände dagordningen. 

 

 7. Styrelsens verksamhetsberättelse genomgicks och lades till handlingarna. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 8. 2011 års bokslut presenterades av Patrick Rydberg. 

 

 9. 2011 års revisionsrapport godkändes och lades till handlingarna. 

 

 10. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2011. 

 

 11. Till vice ordförande på 2 år valdes Arne Finman. 

 

 12. Till kassör på två år valdes Patrik Rydberg. 

 

 13. Till sekreterare på 2 år valdes Mats Nordin. 

 

 14. Övriga ledamöter fastslogs till 4 personer. 

 

 15. Till övriga ledamöter på 2 år valdes Pelle Borg och Roland Backman. 

 

 16. Mötet beslutade att inte utse några suppleanter. 

 

 17. Se ovan. 

 

 18. Till revisorer på 1 år valdes Anders Abrahamsson och Magnus Olsson. 

 

 19. Till valberedningen valdes Tony Andersson och Tommy Thörn, 

       Tommy Thörn utsågs till sammankallande. 

 

 20. Budgetförslag för verksamhetsår 2012 presenterades av Patrick Rydberg. 

 

 21. Medlemsavgiften för 2012 fastslogs till 1500.- per person och år. 

 

 22. Budgeten för 2012 fastställdes och godkändes av årsmötet. 

 

 23. Årsmötesförhandlingarna avslutades. 

 

 

4. Information om läget i Auktorisationsnämnden för rostskyddsmålare. 

 

Anders Abrahamsson som själv är med i Auktorisationsnämnden informerade om läget som 

är komplicerat. Tidigare administration har inte fungerat bra och arbetet har legat nere under 

en ganska lång period men det är aktiviteter på gång för att lösa situationen med 

administration, sekretariat och ordförandeskap. Nya pengar behövs och flera beställare har 

visat intresse att stödja auktorisationen. Alla inblandade vill ha en fortsättning och är i 

grunden possitiva.  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

5. Information om Ytskydd 2012-03-07 

 

Tommy Thörn informerade om Ytskydd 2012 som genomfördes i Västerås 1-2 februari med 

hela 160 deltagare. Nästa år blir det i Göteborg och man siktar på att öka deltagarantalet 

ytterligare.    

 

 

 

6. VKC fyller 25 år . 

 

Anders Abrahamsson som är en av VKC´s medlemmar som har varit med längst pratade om 

hur föreningen startade för 25 år sedan. Vilka som var med vid starten, antal medlemmar och 

vilka som ingick i första styrelsen. 

Mycket intressant, i alla fall, för oss lite äldre medlemmar. 

 

 

7. Övriga frågor. 

 

Frågan om att ändra våra stadgar så att det blir lättare att ta in medlemmar från en större del 

av ytskyddsbranschen kom upp. Idag är vi begränsade till rostskydd och det finns intresse från 

en större krets inom ytskydd att bli medlemmar. 

Önskan om mer information om nya standarder mm kom också upp. 

Dessa två frågor skall styrelsen ta upp på nästa styrelsemöte. 

 

 

8. Jens Lind. 

 

Jens Lind från Sveriges Television pratade om sitt arbete, och visade korta filmklipp från sina 

reportage, som lite annorlunda sportjournalist. 

Det var mycket intressant och underhållande. 

 

 

9. Middag. 

 

Vi intog en god middag i Restaurang Ett´s guldsal. 

 

 

10. Överraskande underhållning. 

 

Magnus Athley, mer känd som Börje Bappelsin, underhöll oss med sin mycket särskilda och 

roliga show.  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Styrelsens sammansättning för verksamhetsåret 2012-2013 ser ut på följande sätt: 

 

 

Ordförande: Charlotte Persson 2011-2012 

Vice ordförande: Arne Finman 2012-2013 

 

Kassör: Patrik Rydberg 2012-2013 

Vice Kassör: Henrik Carlström 2011-2012 

 

Sekreterare: Mats Nordin 2012-2013 

Vice sekreterare: Kenneth Jönsson 2011-2012 

 

Ledamot: Roland Backman 2012-2013 

Ledamot: Pelle Borg 2012-2013 

Ledamot: Roger Forsberg 2011-2012 

Ledamot: Rolf Öjersson 2011-2012 

 

 

Göteborg 2012-03-07 

 

Vid protokollet 

 

Mats Nordin 

 

 

 

Justerat: Arne Finman                                                            Justerat: Patrik Rydberg    

 

   

 

 


